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Notulen ALV 21 maart 2012 
 
Aanwezige leden(22): 
Christel Bor, Marja vanStraten, Wanda Timmerman-Scholtes, Maryan Gorree, Lennert 
Buijk, Marijn Roverts, Huib den Breejen, Bart v.d.Brink, Wouter Slob, Arjan Slob, Henry 
Houweling, André Aantjes, Anja de Graaf, Rian v.d.Boer, Irma Heikoop, Wim 
Goedegebuur, Babette de Graaf, Bas Aantjes, Eva Vonk, Geertje Overduin, Cor Loman, 
Jasper Rietveld. 
Afmeldingen leden(4): 
Dicky Janssen, Janine Kuiper, Lisa Meijer, Ingrid Verhagen. 
Aanwezige bestuursleden(7): 
Ben Klieverik, Kees Timmerman, André Gelauf, Vincent Wols, Anita Heijkoop, Adriaan van 
Houwelingen en Koos Beentjes. 
Afwezige bestuursleden(1): 
Bas van Genderen (met kennisgeving) 
 
1.Opening 
Om 20.05 uur opent Ben de vergadering en heet iedereen welkom. De ereleden Huib den 
Breejen, Bas Aantjes en Maryan Gorree worden hierbij extra vermeld. 
 
2.Mededelingen bestuur 

 Ben staat stil bij het overlijden van het erelid Ria Vermeulen. 
 Ook wordt aandacht besteed aan het feit dat de man van Hannie Hoogendoorn 

ernstig ziek is. 
Na bovenvermelde trieste mededelingen volgen twee positieve opmerkingen, t.w. 

 De opknapbeurt van de kantine verloopt voorspoedig. De kantine is geschilderd, 
het meubilair is vervangen, de nieuwe TV is besteld en a.s. zaterdag worden de 
bovenbladen van de bar afgeleverd. 

 Het onderhoud van de sporthal is in volle gang. In de zomervakantie 2012 zal de 
vloer vernieuwd worden. 

 
3.Notulen ledenvergadering 21 maart 2011 
De notulen stonden vermeld op de website.  
Arjan Slob vraagt hoe het afgelopen is met zijn vraag om extra opslagruimte. Ben geeft 
aan dat dit punt onderwerp van gesprek is geweest met de heer Van Krugten van De 
Tilgroep. Resultaat is dat er geen uitbreiding komt. Diverse leden merken op dat er een 
gevaarlijke situatie is in de opslagruimte. Door de vele attributen is de nooduitgang 
moeilijk te bereiken. Ben zegt toe dit punt nogmaals te bespreken met Van Krugten.  
Er zijn verder geen op- en aanmerkingen en de notulen worden goedgekeurd. De 
voorzitter Ben Klieverik en secretaris Koos Beentjes tekenen de notulen. 
 
4.Verslagen van de afdelingen 
De verslagen van de afdelingen en van de secretaris stonden eveneens op de website. Er 
is geen extra toelichting gewenst en er worden geen op- en/of aanmerkingen gemaakt 
over de verslagen van de afdelingen. Ben bedankt de makers voor hun inbreng. 
 
5.Financiëel verslag 2011 
Kees merkt op dat het een bijzonder jaar is. Er zijn veel eenmalige inkomsten en 
uitgaven. Kees geeft hiervan een paar voorbeelden.  
Het digitaal verschijnen van de clubkrant levert en besparing op van €2300. De 
volleybaljeugd heeft €700  binnen gebracht met de actie “varkentje krassen”. De 
gymuitvoering leverde, na aftrek van de kosten, een positief saldo op van € 1800, etc. 
Extra uitgaven waren o.a. een nieuwe geluidsinstallatie, de renovatie van de kantine,  
enz. 
Bij de resultaten per afdeling wordt door Eva Vonk de opmerking geplaatst dat het 
ledental van de afdeling Badminton sterk is teruggelopen (van 151 naar 129 leden). 
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André Gelauf geeft aan dat er veel minder recreanten zijn. In het nieuwe seizoen start de 
leiding van de afdeling dan ook een Aktie om nieuwe jeugdleden binnen te krijgen.  
Ook judo kampt met een achteruitgang in ledental. De afdeling start eerst met de Aktie 
“neem een vriendje mee”. Levert dit onvoldoende leden op dan wordt overwogen een 
aktie op de basisscholen te houden. 
Wim Goedegebuur merkt op dat vooral de afdelingen gym en badminton negatief 
bijdragen aan het resultaat. 
Kees geeft aan dat Vridos een omnivereniging is, hetgeen inhoudt dat de ene afdeling 
winst maakt en de andere afdeling verlies. Badminton heeft bijvoorbeeld veel zaalruimte, 
dus veel zaalhuur, nodig om met betrekkelijk weinig leden te sporten.Afdeling Gym 
bestaat veelal uit jeugdleden, hetgeen minder contributieopbrengst betekent. 
Tot slot wordt nog de opmerking geplaatst dat Vridos voor het eerst in haar bestaan  in 
2012 één ton omzet heeft. 
 
5.1 Verslag kascontrolecommissie 
De kascontrolecommissie heeft aangegeven dat de financiële stukken er keurig uitzien en 
verleent de penningmeester decharge. Een getekende verklaring is afgegeven. 
 
5.2 Benoeming kascontrolecommissie 2011 
Naast de leden Bert de Groot en Gert Heikoop wordt Wanda Timmerman-Scholtes als 
reservelid benoemd. 
 
6.Begroting 2012  
Kees merkt op dat in de begroting rekening is gehouden met verhoging van de zaalhuur. 
Elk jaar wordt de zaalhuur automatisch verhoogd met één euro per zaaldeel. Ook zal de 
subsidie in 2012 worden verlaagd. De gemeente Giessenlanden bezuinigt over vier jaar 
het subsidiebedrag met 20%. Dit komt neer op € 20.000 over vier jaar. 
Het tekort 2012 wordt begroot op € 7500. In dit tekort zit wel een eenmalig bedrag voor 
vervanging van de bar in de kantine. 
 
7.Vaststellig contributieverhoging 
Het bestuur heeft zich beraden over een verandering in de contributieopbouw. 
De zaalhuur wordt elk jaar meer, badminton en gym zullen bij ongewijzigd beleid steeds 
grotere verliezen laten zien. Het bestuur stelt dan ook voor om over te gaan tot 
differentiëren van de contributie. De bedragen zijn bedragen op jaarbasis. 
 
VOORSTEL CONTRIBUTIEVERHOGING 2012 
 
Groep    bedrag 2011 voorstel nw bedrag 2012 verhoging 
1. 2 t/m 5jr   € 52,00  62,00   10,00 
2. 6 t/m 17jr   € 76,00  86,00   10,00 
3. 18 jr en ouder  €120,00  130,00  10,00 
4. selectie gym/bad  € 40,00  44,00   4,00 
5a.competitie bad jeugd € 48,00  71,00   23,00 
5b.competitie bad senior € 48,00  88,00   40,00 
6. competitie volley  € 48,00  58,00   10,00 
 
Wim Goedegebuur merkt op dat het voor gezinnen met meerdere sporters bezwaarlijk 
zou kunnen zijn. Het bestuur beaamt dit, maar ziet geen andere oplossingen. Voor 
gezinsleden waar van ouders een uitkering o.i.d. hebben, zijn speciale gemeentelijke 
regelingen. 
 
Het voorstel tot contributieverhoging 2012 wordt met algemene stemmen aangenomen. 
 
De aanwezigen geven de penningmeester een applaus voor heldere uitleg en goede 
vastlegging van de financiële gegevens v.w.b. het boekingsjaar 2011. 
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8.Bestuursverkiezing 
Aftredend en herkiesbaar 
 

 Afdeling BOM         :    Vacature, waargenomen door Anita Heijkoop 
 

 Ledenadministratie      :      Bas van Genderen   
 

 voorzitter                :      Ben Klieverik  
 
Bas en Ben worden herkozen. Aangezien er geen aanmeldingen zijn om de afdeling BOM 
te gaan leiden, blijft Anita waarnemen. 
 
9.Voorstel tot aanpassing Huishoudelijk reglement 
Het bestuur stelt voor om het Huishoudelijk reglement met artikel 23 uit te breiden. De 
reden hiervoor is dat het bestuur de mogelijkheid wil hebben naast ereleden ook leden 
als “lid van verdienste” te benoemen. De tekst van artikel 23 luidt dan als volgt: 
Art. 23 
Het bestuur kan naast ereleden, genoemd in art. 4 lid 3 van de statuten, een lid als “lid van 
verdienste” met reden omkleedt voordragen aan de ALV. 

1. Leden van verdienste zijn actieve leden (vrijwilligers of betaalde krachten) die zich 
meer dan verdienstelijk hebben gemaakt voor de vereniging. 

2. Ereleden zijn zij die, naast een bestuursfunctie, zich buitengewoon verdienstelijk 
hebben gemaakt jegens de vereniging of in het kader van de doelstelling van de 
vereniging door de algemene ledenvergadering daartoe zijn benoemd. 

 
De vergadering gaat akkoord met dit voorstel tot aanpassing van het Huishoudelijk 
reglement. 
 
10.Rondvraag 
Een lid is van mening dat de Ledenadministratie niet naar volle tevredenheid loopt en vraagt 
het bestuur hier aandacht aan te besteden. Diverse andere leden beamen dit. 
Ben zegt toe dit met Bas op te nemen. 
 
De vraag wordt gesteld of de mogelijkheid bestaat de gehele afdeling Badminton in 
eenzelfde tenue te laten sporten. André antwoordt dat Arjan Slob en hij hiermee bezig zijn. 
 
Afdeling Bodyfit wil een sleutel van de badmintonkast zodat deze afdeling zo nu en dan een 
partijtje kunnen badmintonnen. Koos bekijkt of zij nog een sleutel heeft, anders zal Arjan 
Slob voor een kopiesleutel zorgen. 
 
Bas Aantjes merkt op dat Vridos al twee jaar de sportweek en de gondelvaart aan zich 
voorbij laat gaan. Ben bevestigt dit. Het animo voor de sportweek was de laatste keer 
dermate laag dat deze activiteit is afgelast. Met de gondelvaart doet Vridos niet meer mee (te 
weinig vrijwilligers om te bouwen). Op de gondelmarkt is Vridos wel aanwezig, maar niet 
meer met oliebollenbakken.  
 
In het onderhoudsprogramma van de sportzaal is gerealiseerd dat het licht aan-/uitgaat 
d.m.v. bewegingssensoren. Wouter Slob vraagt zich nu af hoe de organisatie van het 
Vridosfeest het licht in de sportzaal uit krijgt tijdens de Disco etc. 
Ben geeft aan dat dit wellicht geregeld kan worden in de stoppenkast. 
 
Vincent Wols kondigt een verenigingsfeestavond aan op 9 juni. Op deze avond kan er eerst 
gekeken worden naar een voetbalwedstrijd van het EK, daarna volgt de verkiezing van 
sportman, -vrouw, -ploeg van het jaar. Kampioensteams zullen worden gehuldigd, een 
discofeest wordt gehouden, etc, etc. Vincent vraagt de aanwezigen dit binnen de afdeling 
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bekend te maken. 
 
11.Sluiting 
Ben sluit de vergadering en Kees merkt op dat hij, na het spontane applaus bij de 
behandeling van de financiële stukken, niet kan achterblijven en de aanwezigen namens het 
bestuur een drankje aanbiedt. 
 
 
 
 
……………………………     …………………………… 
 
 
 
 
Ben Klieverik       Koos Beentjes 
Voorzitter sv Vridos      secretaris sv Vridos 
 
 
  
 


